
آرمان ملی: دربی 103 پایتخت که با تساوی بدون گل به 
پایان رسید از نگاه هواداران و پیشکسوتان نکته فنی مثبتی 

نداشت و البته حاشیه هایی هم به دنبال داشت! 
   درخشان 

با ایسنا، درباره دربی  گفت وگو  حمید درخشان در 
103 اظهار کرد: این بازی هیچ چیزی نداشت، نه صحنه 
زیبایی داشت و نه اینکه موقعیتی ایجاد شد. یک بازی 
کسل کننده و بدون محتوا بود. وی گفت: استقلال در این 
بازی به دنبال حفظ صدرنشینی خود بود که پرسپولیس 
این موقعیت را با بازی بد خود فراهم کرد. در مجموعه 
شاهد بازی زیبا و دلچسبی از هر دو تیم نبودیم. این 
کرد: این بازی بار فنی  پیشکسوت فوتبال خاطرنشان 
نداشت، هر چند پرسپولیس دنبال 3 امتیاز این دیدار بود 
اما آمار کسب شده آماری نبود که به درد پرسپولیس بخورد 
و این تیم را به گل برساند. بازی بسته و کسل کننده ای بود. 
وی در پاسخ به اینکه چه انتظاری از پرسپولیس داشتید؟ 
بیان داشت: با توجه به جو استادیوم و حضور هواداران 
بی شمار در ورزشگاه در انتظار یک بازی زیبا و پرگل بودیم 
که متاسفانه هیچ گلی رد و بدل نشد. درخشان گفت: 
بازیکنان خارجی پرسپولیس در حد خود ظاهر نشدند 
و عملکرد خوبی نداشتند. وی در پایان خاطرنشان کرد: 
حداقل در داربی های قبلی گلی رد و بدل می شد اما در این 
خ نداد و کیفیت آن پایین تر از  دربی هیچ اتفاق خاصی ر

دربی های قبل بود. 
   حلالی 

اسماعیل حلالی، بازیکن پیشین پرسپولیس در ارزیابی از 
بازی دو تیم استقلال و پرسپولیس اظهار کرد: بازی دربی نه 
تنها چنگی به دل نمی زد بلکه هیچ بار فنی نداشت که راجع 
به آن اظهارنظر  کنیم. تنها چیزی که این بازی داشت این 
بود که ۴0 تا ۵0 هزار نفر هوادار به ورزشگاه آمده بودند بدون 
اینکه دربی هیجانی برای آنها داشته باشد. در این بازی جز 
اینکه چند کار بی اخلاقی در استادیوم دیدیم و به خاطر آن 
امکان داشت فوتبال محروم شود، چیز دیگری نداشت. 
این پیشکسوت پرسپولیس خاطرنشان کرد: در این بازی 

پیش بینی می شد که استقلال بازی بسته ای را ارائه دهد 
اما انتظار داشتیم که پرسپولیس بازی بسته را باز و بیشتر 
حمله کند اما به دلیل فشار بالا و استرس بازی، بازیکنان 
نتوانستند عملکرد واقعی خود را در این بازی نشان دهند. 
این بازی نه تنها جذابیت نداشت بلکه افسوس می خورم 
به حال این همه هوادار که بازی کسل کننده ای را تماشا 
کردند. وی درباره ضعف پرسپولیس در دربی 103 خاطرنشان 
کرد: پرسپولیس بازی را بد شروع کرد اما بعد مالکیت بازی را 
به دست گرفت اما از آن به خوبی استفاده نکرد و نتوانست 
ایجاد موقعیت کند و حتی در حمله ضعف داشت. در کل ما 
از استقلال بهتر بودیم اما چون آنها از نظر موقعیتی شرایط 
بهتری نسبت به ما در جدول دارند تلاششان حفظ جایگاه 
خود در جدول لیگ بود. حلالی گفت: من انتظار داشتم 
این دیدار از سطح کیفیت پایینی برخوردار باشد اما تصور 
نمی کردم که شاهد بازی کسل کننده و با کیفیت بسیار 
پایین باشیم. بازیکنان دوست نداشتند بازی بی کیفیتی 
ارائه دهند بلکه در عمل انجام شده قرار گرفته بودند؛ فشار 
بازی، هوادار و رسانه، همه اینها در کاهش کیفیت بازی 
بی تاثیر نبودند و بعضی وقت ها بازی از دست بازیکن خارج 
می شود. حلالی در پایان اظهار کرد: این دربی نمره منفی 
دارد. عملکرد بهترین بازیکنان ما در اثر فشار این بازی افت 
کرده بود و خلاقیتی از خود نشان ندادند تا در ادامه بازی 

جذاب تر شود.
   امیرآبادی 

مهدی امیرآبادی، بازیکن پیشین استقلال در گفت وگو با 
ایسنا، درباره ارزیابی اش از دربی 103 اظهار کرد: باید بگویم 
دربی جذابی را شاهد نبودیم و دو تیم خیلی محتاط بودند 
و همین باعث شد که امتیازات تقسیم شود. استقلال 
می خواست صدرنشینی را از دست ندهد و به خواسته اش 
رسید. یک بازی کسل کننده و تقریبا کم اتفاق را دیدیم. او 
درباره اینکه خیلی ها معتقدند استقلال در این بازی فقط 
دفاع کرد، ادامه داد: استقلال فقط یک ربع اول زیبا بازی 
کرد اما باید بگویم هر دو تیم در نیمه دوم افتضاح بودند 
گران سر رفت. استقلال به دنبال کسب  و حوصله تماشا

موقعیت روی ضدحملات برای رسیدن به گل بود که 
البته فرصت چندانی برای این کار پیدا نکرد اما در امر دفاع 
و حفظ نتیجه به خواسته اش رسید. بازیکن سابق استقلال 
درباره اینکه آیا این تیم شانس قهرمانی دارد یا خیر افزود: 
گر استقلال حواشی  انتظارات هواداران بسیار بالاست و ا
نداشته باشد می تواند به موفقیت برسد. استقلال با ادامه 
همین روند و کسب پیروزی های بعدی می تواند بخت 
اول قهرمانی باقی بماند به شرطی که بتواند در بازی های 

کثر امتیازات را جمع آوری کند.  خانگی حدا
   بحث انضباطی 

دربی 103 پایتخت بین تیم های استقلال و پرسپولیس 
با اینکه نکته فنی خاصی نداشت؛ اما مطابق معمول خالی 
از حاشیه نبود. گزارش این مسابقه که با تساوی بدون گل 
به پایان رسید، صبح جمعه توسط ناظران بازی به سازمان 
لیگ ارسال شده تا پس از آن برای  رسیدگی در اختیار کمیته 
انضباطی قرار بگیرد. پرتاب بطری و سنگ از سوی هواداران 
دو تیم به بازیکنان رقیب و همچنین برخورد سنگ پرتاب 
شده از سوی هواداران پرسپولیس به سمت کمک داور 
در گزارش ناظران وجود دارد. پرتاب ترقه و مواد منفجره 
بخش دیگری از گزارش اتفاقات دربی 103 است که کمیته 
انضباطی درباره آن تصمیم خواهد گرفت. نکته دیگر ذکر 
گران به بازیکنان و مربیان  شده در گزارش، فحاشی تماشا
تیم رقیب است که باید کمیته انضباطی به آن رسیدگی 
کند. در این بخش هواداران پرسپولیس شعارهای تندی 
علیه مهدی هاشمی نسب مربی استقلال سر دادند که 
ظاهرً در گزارش به آن اشاره شده است. به گزارش تسنیم، 
حرکت صالح حردانی، مدافع استقلال در تهییج هواداران 
این تیم برای پرتاب اشیاء به سمت هواداران که فیلم آن در 
فضای مجازی منتشر شده، در گزارش ناظران بازی دیده 
نمی شود. این موضوع که با شکایت باشگاه پرسپولیس نیز 
همراه شده، جزو مواردی است که کمیته انضباطی با استناد 
به فیلم های منتشر شده و همچنین مستندات باشگاه 
پرسپولیس به آن رسیدگی خواهد کرد و ناظران بازی اشرافی 

روی این صحنه نداشتند.
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فرزانه فصیحی:  حقوقم از  
فدراسیون ۱۵ میلیون است

ملی پوش دوومیدانی کشورمان گفت: 
که فدراسیون به ما می دهد 1۵  حقوقی 
را  زندگی  کفاف  که  میلیون تومان است 
نمی دهد. فرزانه فصیحی در خصوص عدم 
حضور در مسابقات جهانی دوومیدانی 
سهمیه  پیش  ماه  سه  افزود:  اسکاتلند 
المپیک من قطعی شد اما با توجه به اینکه 
سه  سهمیه  کسب  برای  المپیک  مهلت 
هفته قبل از المپیک بسته می شود، اجازه 
کرد:  اعلام رسمی نداشتیم. وی تصریح 
دوست داشتم در مسابقات جهانی حاضر 
شوم. شرایط خوبی داشتم و می توانستم 
اتفاق بزرگی را برای ایران رقم بزنم و به 
کار سختی در المپیک  نیمه نهایی بروم. 
داریم. فینال 100 متر بین سیاه پوستان 
است. خوشحالم امسال با سهمیه هایی 
گرفتم عازم المپیک می شوم.  که خودم 
ملی پوش دوومیدانی بانوان ادامه داد: 
دختران ایرانی با همه وجودشان تلاش 
مدال تان  می گویند  ما  به  اما  می کنند 
کجاست؟ حضور در المپیک کار بزرگی است 
و خیلی ها آرزوی حضور در این مسابقات را 
دارند. فصیحی اظهار داشت: حقوقی که 
به ما می دهند 1۵ میلیون تومان است. در 
هر صورت همین مقدار از دست فدراسیون 
برمی آید و امیدوارم شرایط بهتر شود. ما در 
نزدیکی انتخابات فدراسیون هستیم و به 

حمایت بیشتری نیاز داریم.

ویژه

زش  یر ور کیومرث هاشمی وز
و جوانان پس از برگزاری آیین 
ابلاغ حکم به پنج رئیس جدید 
فدراسیون سوارکاری و عیادت از 
فرامرز ظلی در بیمارستان، در منزل 
مهدی حاج محمد پیشکسوت 
فوتبال ایران و بازیکن پیشین 

استقلال حضور پیدا کرد.

به  سفر  با  استیلی  حمید 
ن  چستا بلو و  ن  سیستا
در کنار مردم سیل زده این 
استان حضور یافت. هافبک 
پیشین تیم ملی در این سفر با 
مردم این استان به گفت وگو 
پرداخت و در جریان آخرین 

شرایط قرار گرفت.

ن  ا به عنو ی  ر نصا ا ن  سا سا
باتجربه ترین بازیکن و کاپیتان 
فولاد خوزستان در جریان بازی 
تیمش مقابل سپاهان به شکل 
خی  بر هین  تو د  ر مو عجیبی 
هواداران حاضر روی سکوها قرار 
گرفت. وی طی پیامی اعلام کرد 
آخر فصل این تیم را ترک می کند.

ت
شــ

س نو
عک

        ترک   دیدار حضور

گفتوگو

محمدرضا مهدوی،  بایکن سابق سرخابی های 
گردان نکونام و  پایتخت در خصوص تساوی شا

اوسمار صحبت کرد.
 نظر شما درباره تساوی دربی 103 چیست؟
 درست است دیدار دربی حساس است، اما 
از تیم های اول و دوم جدول انتظار بیشتری 
ارائه  را  گرپسندتری  بازی تماشا تا  می رفت 
بدهند. طرفداران در سرما و گرما می آیند تا 
را ببینند و حداقل به خاطر  یک بازی زیبا 
که این همه وقت می گذارند، مربیان  مردم 
گران اندازه 10  و بازیکنان کار کنند که تماشا
دقیقه از دیدن دربی لذت ببرند. اما هیچکدام 
گرانی که در ورزشگاه حضور داشتند  از تماشا
یا از پای گیرنده های شان این بازی را دیدند، 
کتور  راضی نیستند. اما تیم های سپاهان و ترا
نسبت به استقلال و پرسپولیس فوتبال بهتری 

را ارائه می دهند.
کتیکی در دربی وجود داشت؟     آیا تا

 دو تیم از دقیقه یک بازی، فقط زیر توپ 
را ندیدیم. بهتر است  کتیکی  تا کار  زدند و 
فوتبال خوب ارائه بدهند و خودشان نیز از 
بازی کردن لذت ببرند. بهترین بازیکنان حال 
حاضر فوتبال ایران در این دو تیم هستند و 
انتظار می رود بهترین بازی را هم ببینیم. وقتی 
پرسپولیس با تیم های با سیستم بسته دیدار 
می کند باید پلن دومش را تقویت کند، چون 
در اجرای این برنامه برای گلزنی مشکل دارد. 
به نظرم باید استحکام و ثبات فوتبال ایران بالا 
برود تا در مهمترین دیدار کشورمان، بهترین 
بازی را ببینیم. نهایتا پرسپولیس در مالکیت 
در  و  آورد  به دست  را  بالاتری  توپ درصد 
مالکیت توپ، ۷0 به 30 بود. این آمار برای بازی 
بزرگ ایران زیاد جالب نیست. حساسیت های 
بالای بازی در دربی باعث می شود که کادرفنی 
دو تیم ساختار دفاعی خودشان را قوی تر 
کنند. اما تیم قهرمان ایران باید در آسیا بازی 
کند، با این شرایط آیا می تواند مقابل تیم های 

عربستانی عرض اندام کند؟
   کیفیت دربی در تیم ملی تاثیر دارد؟

 این بازی ها روی عملکرد تیم ملی تأثیر 
مستقیم می گذارد. چند روز پیش در مسابقه 
لیگ قهرمانان آسیا که بین تیم های النصر و 

العین برگزار شد دو تیم ۷ گل زدند.  

محمدرضا مهدوی: 
هواداران سرخابی از 
دربی راضی نبودند! 

مبینا نعمت زاده  
به المپیک پاریس رسید

کیلوگرم   -۴۹ وزن  نماینده  ایسنا: 
تکواندوی بانوان ایران صاحب سهمیه 
المپیک پاریس شد. در جریان رقابت های 
انتخابی  تکواندوی  کیلوگرم   -۴۹ وزن 
آسیا، مبینا نعمت زاده  قاره  المپیک در 
نماینده وزن ۴۹- کیلوگرم ایران با راهیابی 
 ۲0۲۴ المپیک  به فینال صاحب سهمیه 
پاریس شد. نعمت زاده در دور نخست این 
کرد، سپس برابر آنا  مسابقات استراحت 
کاستا از کشور تیمور ۲ بر صفر به برتری  دا
رسید و راهی نیمه نهایی شد. وی در این 
اپن در  مرحله نیز مقابل روکا اوکاموتو از ژ
۲ راند و با نتایج ۸ بر صفر و 11 بر ۴ به برتری 
رسید و ضمن راهیابی به فینال، صاحب 
از  پیش  شد.  پاریس  المپیک  سهمیه 
این ناهید کیانی نیز در تکواندوی بانوان 
صاحب سهمیه المپیک شده بود. به این 
ترتیب برای نخستین بار تکواندوی بانوان 
ایران با ۲ نماینده عازم المپیک پاریس 

خواهد شد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: گل سردار آزمون برای تیم فوتبال رم ایتالیا در چارچوب 
لیگ اروپا که مردود اعلام شد بازیکنان و هواداران این تیم را دچار 
سردرگمی کرد.  تیم فوتبال رم ایتالیا در دیدار دور برگشت مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ اروپا مهمان برایتون انگلیس بود و با وجود 
شکست یک بر صفر به خاطر پیروزی ۴ بر صفر در بازی رفت، بدون 
دغدغه صعود کرد. یکی از صحنه های جنجالی این مسابقه گلزنی 
سردار آزمون برای تیم ایتالیایی در دقیقه ۲۲  بود که توسط داور 
آلمانی به دلیل خطای مهاجم ایرانی مردود اعلام شد. بر اساس 
گزارش وان فوتبال؛ رمی ها در جریان مردود اعلام کردن گل سردار 
ک این بازیکن سردرگم  آزمون با استدلال داور مبنی بر بازی خطرنا
و متعجب شدند. رم که در بازی رفت در ایتالیا ۴ گل به برایتون زده 
بود، پس از گلزنی سردار آزمون به پیروزی اندیشید اما داور بلافاصله 
آن را مردود اعلام کرد. داور آلمانی دیدار برایتون و رم پس از گل 
زیبای سردار آزمون که با قیچی برگردان زده شد، با اعتقاد به بازی 
ک مهاجم ایرانی آن را مردود اعلام کرد. این در حالی بود که  خطرنا
پائول هسکه، مدافع هلندی برایتون هنگام گلزنی آزمون سرش را 
گر داور آلمانی تصمیمی  به سمت پای این مهاجم ایرانی برده بود. ا
درباره این صحنه جنجالی نمی گرفت، شاید سیستم کمک داور 
ویدئویی )VAR( هم مداخله ای نمی کرد، زیرا دلایل کافی برای 

لغو این گل نمی دید.

آرمان ملی: به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، سعداله 
گلمرادی داور تاجیکستانی مستقر در اتاق VAR برای شهرآورد 
پایتخت که بین استقلال تهران و پرسپولیس در هفته بیستم 
لیگ برتر فصل 1۴03-1۴0۲ برگزار شد، گفت: خیلی خوشحالم از 
جانب فدراسیون فوتبال برای حضور در دربی 103 تهران دعوت 
شدم. داور بین المللی فوتبال قاره آسیا افزود: نمی توانم درباره 
عملکرد داوران طبق قانون صحبت کنم، اما خوشحالم اتمسفر 
خیلی خوب این دیدار بزرگ در قاره آسیا را دیدم. گلمرادی درباره 
امکانات و تجهیزات این اتاق خاطرنشان کرد: از نظر من تجهیزاتی 
که در VAR برای این دیدار استفاده شد برای تمام استاندارد های 
جهانی جوابگو است و می تواند در بازی های بین المللی نیز از آن 

استفاده شود.

بیــنالمــلل
   پپ گواردیولا هشتمین سال حضورش در منچستر سیتی 
را تجربه می کند. گواردیولا تا ۲0۲۵ با سیتی قرارداد دارد اما گمانه زنی 
درباره مقصد بعدی او بالاست و به نظر می رسد که او بعد از جدایی 
از سیتیزن ها به فوتبال ملی روی خواهد آورد. فرناندینیو یکی 
از بازیکنانی است که با گواردیولا کار کرده است. او ۹ فصل در 

منچسترسیتی بازی کرد و توانست ۵ جام به دست آورد. 
به نوشته دیلی میل، این هافبک بزریلی که دو فصل پیش 

از سیتی جدا شد، درباره مقصد بعدی گواردیولا گفت: به 
نظرم گواردیولا بعد از جدایی از منچسترسیتی به فوتبال 
ملی روی می آورد. او دوست دارد حضور در جام جهانی را 

به عنوان سرمربی تجربه کند. فکر نمی کنم که تیم 
ملی برزیل گزینه نخست گواردیولا باشد. نظر 
من این است که تیم ملی انگلیس نزدیک ترین 

گزینه به گواردیولاست. او سال ها است که در 
انگلیس مربی گری می کند و به خوبی با فضای 

فوتبال در این کشور و بازیکنان آشناست. 
فرناندینیو ادامه داد: هلند هم شانس 

بالایی برای جذب گواردیولا دارد 
گواردیولا،  که پدر فوتبالی  چرا 

کرایف است و به  یوهان 
همین خاطر او به فوتبال 

هلند علاقه دارد. به نظرم گواردیولا 
در سال ۲0۲۶ هدایت یک تیم ملی 
را برعهده می گیرد. او درباره اینکه آیا 
احتمال حضور گواردیولا در نیمکت 
اسپانیا وجود دارد؟ افزود: به خاطر 
کاتالونیا این احتمال  قضیه ایالت 

وجود ندارد.

یکی از بی کیفیت ترین بازی های دربی 

دربی یکصدوسوم با تساوی به پایان رسید.  1۵ دقیقه ابتدایی 
بازی، فوتبال تقریبا پایاپایی را شاهد بودیم و تا حدودی استقلال 
بهتر بازی را شروع کرد و بیشتر حمله کرد. بعد از آن هر دو تیم به 
تساوی راضی بودند و فقط بازی مستقیم دفاع به حمله داشتند، 
طراحی حمله و پاس های در  عمق شاهد نبودیم. دربی در حد و 
گران علاقه مند نبود.  اندازه های این همه بازیکن خوب و تماشا
یکی از بی کیفیت ترین بازی های دربی اخیر را دیدیم و در کنترل، 
پاس دادن، حفظ و حمل توپ چیزی در این بازی ندیدیم و هر 
دو تیم برای نباختن آمده بودند.  استقلال با گرفتن یک امتیاز و 
ماندن در صدر جدول سود کرد، اما پرسپولیس هم فاصله خودش 
را با صدر حفظ کرد. بعد از این مسابقه، پرسپولیس فقط منتظر 
و به دنبال اشتباهات بعدی استقلال در بازی هایش است تا از 
عدم امتیازگیری استقلال استفاده کند و به صدر جدول برسد. 
پرسپولیس بی محابا حمله نکرد و بی گدار به آب نزد چون ممکن 
بود در یک ضدحمله نتیجه را از دست بدهد و فاصله اش با حریف 
بیشتر  شود.  10 بازی تا آخر فصل مانده و این بازی ها 30 امتیاز دارد. 
استقلال ۸ مسابقه در تهران خواهد داشت که این تعداد دیدار 
گر  خانگی می تواند شمشیر دولبه ای برای استقلال باشد، چون ا
یک مقدار بازی ها را شُل بگیرد، قهرمانی را از دست می دهد. پس 
گر  در نتیجه باید مستحکم و قدرتمند باید به کارش ادامه دهد.  ا
تیمی می خواهد قهرمان شود باید بگوید که می خواهم قهرمان 
شوم، سپس آن چیزی را که می خواهید به دست می آورید. مثلا 
هیچ تیمی در دنیا نمی گوید که من نمی خواهم قهرمان شوم. 
به نظرم این روش، راه درستی برای کم کردن فشار نیست، بلکه 
باید بگویند که می رویم برای قهرمانی، اما با استرس و ترس 
گر تیمی بگوید که قهرمان نمی شویم دور از  بازی نمی کنیم. ا
خواسته های مردم است. قطعا مردم می خواهند تا تیم شان 
قهرمان شود، بنابراین چیزی را که می خواهید را باید بلند بگویید. 
یعنی ابتدا باید آن چیزی را می خواهید در ذهن تان به وجود 

بیاورید تا آن را رقم بزنید.

صادقورمزیار
کارشناسفوتبال

سقوط سود آدیداس در سال ۲0۲3

محمدعلی عموزاد: 

آدیداس ضرر خالص ۵۸ میلیون یورویی 
در سال ۲0۲3 ثبت کرد. به نقل از بیزنس، 
آلمانی  غول  مطبوعاتی،  بیانیه  اساس  بر 
ک ورزشی، آدیداس در سال ۲0۲3 ضرر  پوشا
کرد. زیان خالص شرکت  خالصی را تجربه 
( در  ۵۸ میلیون یورو )۶3.۴ میلیون دلار
خالص  درآمد  از  که  شد  ثبت   ۲0۲3 سال 
۲۵۴ میلیون یورو در سال ۲0۲۲ کمتر بود. 
گذشته  مجموع فروش آدیداس در سال 
به ۲1.۴ میلیارد یورو رسید که ۴.۸ درصد 

کاهش داشت. با وجود  به صورت سالانه 
اینکه آدیداس ضرر خالص تجربه کرد، هیأت 
مدیره این شرکت پیشنهاد سود 0.۷0 یورویی 
برای هر سهم را بدون تغییر نسبت به سال 
گذشته ارائه کرد. بیورن گولدن، مدیرعامل 
گرچه عملکرد آدیداس به  آدیداس گفت: »ا
اندازه کافی خوب نبود اما سال ۲0۲3 بهتر 
از آنچه در ابتدای سال انتظار داشتم به 
پایان رسید. با وجود از دست دادن مقدار 
زیادی از درآمد یزی )Yeezy( و استراتژی 

فروش بسیار محافظه کارانه، موفق شدیم 
درآمدهای ثابتی داشته باشیم«. آدیداس 
کتبر ۲0۲۲ روابط خود را با خواننده کانیه  در ا
کفش های  کرد و فروش سری  وست قطع 
Yeezy را به حالت  ورزشی بسیار سودآور 
که سال  کرد  گولدن اظهار  تعلیق درآورد. 
۲0۲۴ سال خوبی برای نمایش این برند با 
المپیک، پاراالمپیک، یورو ۲۴، کوپا و سایر 
رویدادهای ورزشی خواهد بود. همچنین 
که ورزش زنده  افزود: »مشتاقانه منتظرم 

را با هواداران زیادی جشن بگیرم. من فکر 
می کنم بسیاری از مردم در سراسر جهان 
مشتاقانه منتظر رویدادهای ورزشی هستند 
و این مورد از کسب و کار ما حمایت خواهد 
کرد.« گولدن خاطرنشان کرد: »ما هنوز کار 
زیادی برای انجام دادن داریم، اما بسیار 
قرار  درستی  مسیر  در  که  هستم  مطمئن 
گرفتیم. ما آدیداس را دوباره برمی گردانیم. 
کمی به ما فرصت دهید و ما دوباره خواهیم 

گفت که به اهداف خود دست یافتیم!«

محمدعلی عموزاد، نفر اول وزن ۷0 کیلوگرم 
مسابقات کشتی قهرمانی کشور می گوید که 
شکست اخیرش را جبران کرده و قوی از گذشته 

بازخواهد گشت.
   تقابل با یزدانی 

محمدعلی عموزاد در گفت وگو با تسنیم، 
درباره مبارزه انتخابی اش با امیرمحمد یزدانی 
در جام بین المللی یاشاردوغوی ترکیه اظهار 
داشت: در ۶ مرحله اردوی تیم ملی حاضر 
بودم و با آمادگی خوبی به مسابقات رفتم. 
این انتخابی آسیایی ما بود که دور اول به هم 
خوردیم. بدنم خوب بود، خوب هم نرمش 
کردم، اول کشتی در یک درگیری، یک چهار 
امتیازی زدم که نمی دانم چرا داور امتیاز نداد. 
کشتی پیچ خورد، تا ثانیه های آخر ۴-۲ به نفع 
امیرمحمد بود که خواستم فیتو بزنم و نتیجه 

را برگردانم، اما به هرحال نشد. وی ادامه داد: 
مطمئنم که دوباره قوی تر برمی گردم. 

   تلاش برای رسیدن به دوبنده
این کشتی گیر که برای رسیدن به دوبنده تیم 
ملی تلاش زیادی کرده بود، بیان داشت: در هر 
مسابقه با تمام وجودم می جنگم که بهترین 
نتیجه را بگیرم. از اینکه باختم ناراحت نیستم، 
اما می توانستم بهتر از این باشم. زمانی که 
در تورنمنت روسیه کشتی گرفتم، در وزن ۶۵ 
کیلوگرم بود، هنوز در ۷0 کیلو خوب جا نیفتاده ام 
و سرعت ۶۵ کیلویم را ندارم. چند ماه دیگر زمان 
می برد که در این وزن جا بیفتم و تلاش می کنم 

این شکست را جبران کنم.
   جدال با رحمان؟

 ۶۵ مدعی  این  از  پیش  تا  که  عموزاد 
به  کشوری  برای مسابقات  و  بود  کیلوگرم 

کیلوگرم آمد، در پاسخ به اینکه آیا این   ۷0
تصمیم را به خاطر هم وزن نبودن با برادرش 
»رحمان« گرفته؟، خاطرنشان کرد: به خاطر 
رحمان هم بود، ولی در عین حال وزنم بالا 
رفته بود. قبل از امیدهای جهان ۶۵ کیلو 
کشتی می گرفتم. دو ماه در رژیم بودم که وزنم 
را کنترل کنم، وزن طبیعی ام ۷1 کیلوگرم شده 
بود و ۶ کیلو وزن کم کردن برای مسابقه اذیتم 
می کرد. الان ۷3 کیلو شده ام و بدنم به لحاظ 
وزنی برای کشتی گرفتن در ۷0 کیلو شرایط 
مناسبی دارد. در مسابقات کشوری بدنم 
خوب و جاندار بود. وی درباره اینکه چرا به 
اردوی پیش روی تیم ملی آزاد دعوت نشده؟ 
گفت: نمی دانم نظر کادرفنی بود. من سرباز 
کشورم هستم و هر تصمیمی آنها بگیرند به آن 
احترام خواهم گذاشت. وی که این فرصت 

را داشت همراه با برادرش رحمان عموزاد 
مسابقات قهرمانی آسیا را در دو وزن ۶۵ و 
گر این اتفاق  ۷0 کیلوگرم تجربه کند، افزود: ا
می افتاد که خیلی خوب بود و با دو مدال 
طلا برمی گشتیم اما نشد. حمدعلی عموزاد 
یادآور شد: رحمان همیشه کنار من و کمکم 
بوده، در مسابقات کشوری و جام تختی من 
را کُچ می کرد و باز هم از تجربیاتش استفاده 
می کنم. بالاخره روزی این اتفاق می افتد 
که با هم به یک مسابقه مهم برویم. برای او 
در مسابقات قهرمانی آسیا آرزوی موفقیت 
دارم و امیدوارم پس از آن هم بتواند باخت 
به اسماعیل موسکائف و شامیل ممدوف 
در بلگراد را در المپیک جبران کند. هر کاری 
از دستم بربیاید انجام خواهم داد تا طلای 

المپیک را بر گردنش ببینم.

رحمان، باخت به موسکائف و ممدوف را جبران می کند 


